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Naté: 'Veig molt magra la situació de les companyies teatrals locals'

Un dels impulsors del teatre a la ciutat, Ernest Naté, adverteix
que veu 'molt magra' la situació dels actors i companyies de la
ciutat, en comparació amb la de fa algunes dècades. Naté
assegura que a Sant Cugat el teatre 'no és viu', no recull els
problemes reals del poble ni té esperit de proximitat.

En una entrevista a Cugat.cat, Naté s'ha mostrat crític amb el model teatral a la nostra ciutat. Segons Naté, cal
que les companyies teatrals 'treballin més' i comuniquin amb el poble. Són declaracions al magazín 'Sant
Cugat a fons' de Cugat ràdio.

Ernest Naté: Veig molt magra la situació del teatre a Sant Cugat. Les noves companyies i actors han de
treballar més.

Durant l'entrevista, Naté ha recordat que va ser ell qui va portar Joan Fàbregas, conegut popularment com a
'Fabri', a Sant Cugat, on precisament va començar a dirigir les seves primeres obres de teatre.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/cultura/63370.html
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